
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY OSIEDLA SKOLWIN 

W DNIU 10 MAJA 2023 r. 

1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Głosowanie w sprawie zatwierdzenia protokołu z posiedzenia Rady Osiedla w dniu 19 kwietnia  

2023 r. 

3. Podjęcie uchwał: 

Nr 123/23 – w sprawie zaopiniowania wniosku o dzierżawę na okres powyżej trzech lat, części 

gruntu posiadającego oznaczenia geodezyjne: obręb 3040, działka nr 68/6 i 67/1 o powierzchni  

518 m2  i 189 m2  z przeznaczeniem na cele: uprawy ogrodnicze i sadownicze (drzewa i krzewy 

owocowe) 

Nr 124/23 – w sprawie zaopiniowania wniosku o dzierżawę na okres powyżej trzech lat, części 

gruntu posiadającego oznaczenia geodezyjne: obręb 3040, działka nr 68/4 o powierzchni  25 m2 z 

przeznaczeniem na cele:  dojazd i dojście do nieruchomości oraz na cele uprawy zieleni. 

Nr 125/23 – w sprawie zarekomendowania pozostawienia na terenie Osiedla Skolwin urządzeń 

siłowni oraz placu zabaw zdemontowanych z działki nr 1/3 obręb 3052 w związku  

z udostępnieniem wymienionej działki pod inwestycję związaną z modernizacją linii kolejowej  

nr 406. 

4. Sprawy różne. 

Ad. 1 

Zebranie prawomocne: 8 Radnych obecnych – 7 Radnych nieobecnych 

W zebraniu wzięli udział także mieszkańcy Osiedla: 

Pani Magdalena Majchrowska 

Pani Edyta Trzeszczoń 

Pan Damian Filarowicz 

Przewodniczący zawnioskował o zmianę porządku obrad poprzez dodanie uchwał nr 122/23 i 123/23. 

Wniosek o zmianę porządku obrad przyjęto ilością głosów: 

ZA: 8   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Ad. 2 

Protokół z posiedzenia Rady Osiedla w dniu 19 kwietnia 2023 r. przyjęto ilością głosów: 

ZA: 8   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

 

 

 



Ad.  3 

Podjęto uchwały: 

Nr 123/23 – w sprawie zaopiniowania wniosku o dzierżawę na okres powyżej trzech lat, części 

gruntu posiadającego oznaczenia geodezyjne: obręb 3040, działka nr 68/6 i 67/1 o powierzchni  

518 m2  i 189 m2  z przeznaczeniem na cele: uprawy ogrodnicze i sadownicze (drzewa i krzewy 

owocowe) ilością głosów: 

ZA: 8   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 124/23 – w sprawie zaopiniowania wniosku o dzierżawę na okres powyżej trzech lat, części 

gruntu posiadającego oznaczenia geodezyjne: obręb 3040, działka nr 68/4 o powierzchni  25 m2 z 

przeznaczeniem na cele:  dojazd i dojście do nieruchomości oraz na cele uprawy zieleni ilością 

głosów: 

ZA: 8   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 125/23 – w sprawie zarekomendowania pozostawienia na terenie Osiedla Skolwin urządzeń 

siłowni oraz placu zabaw zdemontowanych z działki nr 1/3 obręb 3052 w związku  

z udostępnieniem wymienionej działki pod inwestycję związaną z modernizacją linii kolejowej  

nr 406 ilością głosów: 

ZA: 8   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

 

Ad. 4 

Tematy różne dotyczyły planów budowy tzw. obwodnicy Polic. W zebraniu wzięli udział autorzy petycji, 

którzy przedstawili swoje argumenty przeciw realizacji wariantu żółtego oraz oczekiwali wyjaśnień ze 

strony Rady Osiedla. Sekretarz przedstawił obecnym dotychczasowe kroki jakie Rada podjęła w 

kierunku pozyskania informacji na temat tej inwestycji. Wobec braku pełnej wiedzy Rady Osiedla na 

ten temat zaproponowano autorom petycji przygotowanie pisma do Wydziału Gospodarki Komunalnej 

z prośbą o pomoc w organizacji spotkania z mieszkańcami, na którym mogliby oni zadawać pytania 

pracownikowi Urzędu Miasta Szczecina, posiadającemu wiedzę na temat uzgodnień pomiędzy Gminą 

Miasto Szczecin oraz Gminą Police w sprawie budowy obwodnicy Polic oraz planów inwestycyjnych na 

terenie osiedla Skolwin.  

 

Protokół sporządził 

Paweł Komar 

Sekretarz Rady Osiedla Skolwin 


